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Schelde St.-Amands  –  Uitdieping

In tegenstelling tot vroeger kan de veerboot over
de Schelde tussen Sint-Amands en Kastel bij laagtij
geregeld een aantal uren niet gebruikt worden, w e-
gens te ondiep water. Naar verluidt zijn er de afge-
lopen weken ook al eens plezierbootjes vastgelo-
pen bij laagtij.

1. Kan de minister meedelen of dit het gevolg is
van de langdurige droogte, dan wel van aanslib-
bing ?

2. Wanneer werd de Schelde ter hoogte van
Sint-Amands voor het laatst uitgebaggerd ?

Bestaan er concrete plannen voor baggerwer-
ken op die plek ?

Antwoord

1. De vastgestelde problemen inzake beperkte
vaardiepte nabij Sint-Amands en Kastel zijn
geen gevolg van de droogte maar van een na-
tuurlijke evolutie in de rivier: de Zandplaat van
S i n t-Amands is in oppervlakte groter geworden
door natuurlijke zandafzetting.

2. De laatste baggerwerk dateren van 1998 en
waren in feite zandwinningen met het oog op de
aanleg van dijken.

Ten gevolge van het decreet van 2 juli 1981 be-
treffende de voorkoming en het beheer van af-
valstoffen en de uitvoeringsbesluiten die in wer-
king traden op 1 juni 1998 (Vlarea), kwam er
het verbod om zand zonder gebruikscertificaat
te gebruiken.

Sinds 1998 tot op heden worden deze, en andere
l o c a t i e s, geregeld verdiept door agitatiebagge-
r e n . Dit is het verplaatsen van de specie door
middel van "ploegen" onder water. Dit agiteren
is net als het eigenlijke baggeren maar een tijde-
lijke oplossing, er komt steeds nieuwe aanzan-
ding.

De administratie Waterwegen en Zeewegen
heeft bij de Openbare A f v a l s t o f f e n m a a t s c h a p p i j
voor het Vlaams Gewest (OVAM) een aanvraag
ingediend voor het verkrijgen van gebruikscerti-
ficaten voor de specie afkomstig van deze en

andere zandplaten in de Schelde. Zodra een
dergelijk certificaat verkregen is, kan de zand-
winning aan de platen voortgezet worden.


